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Zagreb, 5.veljaĉe 2013. 

Br.: 30/2013 

- ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 

- ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

 

I Z V J E Š Ć E 

SA I.SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 2. VELJAĈE 2013.GOD. U ZAGREBU U 

BOĆARSKOM DOMU ZRINJEVAC, PRISAVLJE 2 

 

Nazoĉni ĉlanovi Izvršnog odbora:  Šime Bulić, Anton Belušić,                

                                                            Krešo Troskot ,Dragan Putica, Ante Jurjević 

Odsutni:                                             Tomislav Ćurko i Davor Ćuška  – ispriĉali izostanak  

                                                            Rajko Ţiţić                                                                                             

Ostali nazoĉni:                                  Aleksandar Anzur 

                                                            Lukrecija Zanki – Glavna tajnica 

Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić, Predsjednik Saveza koji je na poĉetku pozdravio sve 

prisutne, utvrdio potreban kvorum, Glavnu tajnicu zaduţio za zapisniĉara i predloţio sljedeći: 

D N E V N I    R E D:  

          0. Prihvaćanje izvješća sa III. sjednice Izvršnog odbora,  

          1. Kalendar natjecanja i prijedlog satnice drţavnih natjecanja u 2013.  - kandidature 

          2. Stav IO-a oko naknade izbornicima – upute HOO o provedbi redovnih programa 

          3. Mediteranske igre  

          4. Izbor najboljih igraĉa i igraĉica  

          5. Sjednica Skupštine HBS-a 

          7. Razno: a) Monografija 
                             b) Zbor sudaca – Disciplinska prijava                            
                             c) Pravilnici HBS-a - Facebook 
                             d) Privremeno financijsko izvješće 
                             e) FIB – Festino 
  
koji je, na komentar K.Troskota da bi na dnevnom redu I.sjednice Izvršnog odbora u novoj 

godini trebalo biti i toĉka o financijskom stanju Saveza i toĉka sa izvješćima svih izbornika, a 

nakon odgovora Predsjednika da smo na III.sjednici Izvršnog odbora dobili izvješća svih 

izbornika i da se ona nalaze u materijalima za tu sjednicu te da će o privremenom 

financijskom izvješću na ovoj sjednici biti govora pod toĉkom Razno, jednoglasno usvojen.  
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ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0 – Prihvaćanje izvješća sa III.sjednice Izvršnog odbora 

K.Troskot podsjeća da izvješće sa sjednice nije stavljeno na sluţbene internetske stranice 

Saveza i da bi izvješće trebalo biti napisano i proslijeĊeno svima unutar što kraćeg roka. Na 

zadnjoj sjednici je takoĊer bilo reĉeno, a nije bilo zapisano u zapisniku,  da će prije Nove 

godine biti potvrĊen ili otkazan mandat M.Celiji, izborniku seniorske reprezentacije. 

Predsjednik je rekao da ugovor do sada nije potvrĊen formalno, da je on razgovarao o tome 

s izbornikom i da nema razloga da se ugovor ne produlji, to će biti uĉinjeno u sljedećih 

nekoliko dana. 

Ovakvo dopunjeno izvješće jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD 1 – Kalendar natjecanja i prijedlog satnice drţavnih natjecanja u 2013. 
 
D.Putica izradio je, na temelju zakljuĉka sa prethodne sjednice, prijedlog satnice za drţavna 
prvenstva za 2013.godinu. 
Predsjednik je iznio ĉlanovima Izvršnog odbora prijedlog na raspravu o tome da se 
voditeljima natjecanja drţavnih prvenstava omogući samostalno sastavljanje satnice ovisno o 
broju prijavljenih, vremenskim uvjetima i sl., a sve izmjene po satnici bili bi duţni prijaviti u 
ured Saveza nekoliko dana prije odrţavanja natjecanja. U raspravi koja je uslijedila 
sudjelovali su svi ĉlanovi Izvršnog odbora i donesena je sljedeća odluka  
 
na drţavnim prvenstvima za kadete i juniore, voditelji natjecanja mogu prilagoditi 
satnicu natjecanja prema vremenskim uvjetima na terenu. 
 

A.Jurjević kaţe da bi uvjetovao boćališta s osam (8) staza za drţavna prvenstva, ukazuje i 

na odredbu u Propozicijama o popunjavanju mjesta koja dovodi do situacija u kojima se 

natjeĉu igraĉi koji se sluĉajno naĊu blizu boćališta u tom trenutku. U diskusiji su sudjelovali 

svi ĉlanovi i donesena je sljedeća odluka 

 

za sljedeću sjednicu Skupštine upućuje se Prijedlog izmjene ĉlanka 14. u 

Propozicijama o drţavnim natjecanjima: 

Članak 14. 
Ždrijeb za natjecanje obavlja se 30 minuta prije početka natjecanja uz prisustvo voditelja, sudaca, 
predstavnika organizatora i predstavnika HBS-a. 
Formiranje skupina na prvenstvu vrši se izvlačenjem (ždrijebom). Najprije se popuni prva (I.) 
skupina, pa potom druga (II.), treća (III.) i četvrta (IV.), a ako nedostaje broj natjecatelja popunu 
do broja šesnaest (16) vrši županija koja  organizira natjecanje. Popuna je moguća do broja osam 
(8) prvoplasiranih s prvenstva te županije, a ako i nakon popune nema šesnaest (16) natjecatelja, 
neka od skupina će igrati sa tri (3) natjecatelja (umjesto imena upisati x). 
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a ako nedostaje broj natjecatelja popuna se neće vršiti već će ždrijebom određene biti 

skupina/e sa po tri (3) natjecatelja-para. Skupina koja bude/u sa tri igrača-para, prvo 

izvučeni igrač-par dobiva za protivnika oznaku „X“.  

Ako se igra na dva (2) odvojena terena (mjesta), skupina jedan i dva ostaju na terenima gdje se 

igra nastavak natjecanja, a skupine tri i četiri odlaze na dodatne terene te se po završetku prvog 

kruga vraćaju na terene gdje se igra nastavak natjecanja. 

Ako se natjecanje održava samo na terenu sa četiri (4) staze i igraju dvije grupe ujutro a 

dvije popodne, natjecateljska komisija mora izvršiti ždrijeb do srijede i o ždrijebu izvijestiti 

ured HBS-a i županijske boćarske saveze kako bi natjecatelji koji nastupaju na državnom 

prvenstvu znali kada se oni natječu. Isto vrijedi i kada se igra na dva odvojena mjesta sa po 

četiri (4) staze. 

Kod natjecanja s definiranom satnicom, ekipa (kup natjecanje ili prvenstvo u parovima, bliženju i 

izbijanju ukrug, pojedinačna prvenstava i prvenstva u izbijanju) igrač ili ekipa koja se ne pojavi na 

prijavi i ždrijebu gubi pravo nastupa. Isto tako ekipa ili igrač koji se u trenutku sučeva zvižduka 

kojim se označava početak susreta ne nalazi na igralištu, gubi susret. Gubitkom tog susreta, gubi se 

pravo na daljnji tijek natjecanja prema programu organizatora. 

Tijekom rasprave o drţavnom kalendaru natjecanja za 2013.godinu prihvaćena je i 

kandidatura Istarskog boćarskog saveza za domaćinstvima natjecanja: Boćarski centar 

Pula za domaćinstvo PH-e za seniore u disciplini parovi klasiĉno i Boćarski centar Pazin za 

domaćinstvo finala Kupa Hrvatske za 2013.godinu uz napomenu da Pula mora u ured 

Saveza potvrditi hoće li se igrati u jednoj (1) ili dvije (2)dvorane. 

Prihvaćeni prijedlog Drţavnog kalendara natjecanja za 2013.godinu je sljedeći: 

 

 DRŢAVNI KALENDAR NATJECANJA ZA 2013. GOD. 
 

DATUM KATEGORIJA MJESTO 

17. - 21.7. 
PH  - KADETI (do 14) – sve discipline 

ISTRA 
 

24. - 28.7. 
PH – JUNIORI (do 18) – sve discipline 

IVANKOVO 
 

24/25.8. PH – ţene POJEDIN. I BRZ. IZBIJANJE 
 

30.8./1.9. PH – ţene – KRUG I PREC. IZBIJANJE 
 

21./22.9. PH – ţene – PAROVI I ŠTAF. IZBIJANJE 
 

5.10. KUP HRVATSKE PAZIN 

30.11. PH – KRUG - SENIORI 
 

1.12. PH – PRECIZNO IZBIJANJE - SENIORI 
 

7./8.12. PH – PAROVI - SENIORI PULA (PAZIN) 

14./15.12. PH - POJEDINAĈNOI – SENIORI 
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KALENDAR LIGE 2013/2014. PRIJEDLOG 

  

      

  1.HBL   
DRUGE 
HBL-e   

TREĆE 
HBL-e 

I KOLO 21.9.2013. I KOLO 31.8.2013. I KOLO 1.9.2013. 

II KOLO 28.9.2013. II KOLO 7.9.2013. II KOLO 8.9.2013. 

III KOLO 5.10.2013. III KOLO 14.9.2013. III KOLO 15.9.2013. 

IV KOLO 12.10.2013. IV KOLO 21.9.2013. IV KOLO 22.9.2013. 

V KOLO 19.10.2013. V KOLO 28.9.2013. V KOLO 29.9.2013. 

VI KOLO 26.10.2013. VI KOLO 5.10.2013. VI KOLO 6.10.2013. 

VII KOLO  2.11.2013. VII KOLO  12.10.2013. VII KOLO  13.10.2013. 

VIII KOLO 9.11.2013. VIII KOLO 13.4.2014. VIII KOLO 14.4.2014. 

IX KOLO 16.11.2013. IX KOLO 20.4.2014. IX KOLO 21.4.2014. 

X KOLO 2.2.2014. X KOLO 27.4.2014. X KOLO 28.4.2014. 

XI KOLO 9.2.2014. XI KOLO 4.5.2014. XI KOLO 5.5.2014. 

XII KOLO 16.2.2014. XII KOLO 11.5.2014. XII KOLO 12.5.2014. 

XIII KOLO 23.2.2014. XIII KOLO 18.5.2014. XIII KOLO 19.5.2014. 

XIV KOLO 2.3.2014. XIV KOLO 25.5.2014. XIV KOLO 26.5.2014. 

XV KOLO 9.3.2014. XV KOLO 1.6.2014. XV KOLO 2.6.2014. 

XVI KOLO 16.3.2014. XVI KOLO 8.6.2014. XVI KOLO 9.6.2014. 

XVII 
KOLO 23.3.2014. 

XVII 
KOLO 15.6.2014. XVII KOLO 16.6.2014. 

XVIII 
KOLO 6.4.2014. 

XVIII 
KOLO 22.6.2014. 

XVIII 
KOLO 23.6.2014. 

 

 

AD 2 – Stav IO-a oko naknade izbornicima – upute HOO-a o provedbi redovnih 

programa 

 

Po pitanju novĉane naknade izbornicima, tema o kojoj se raspravljalo na više sjednica 

Izvršnog odbora, Predsjednik je izrazio svoje nezadovoljstvo da se o tome ponavlja 

diskusija i da se ovaj put mora naći rješenje tog problema. Glavna tajnica proslijedila je svim 

ĉlanovima nove Upute HOO-a o provedbi redovnih programa u kojima participira i Hrvatski 

boćarski savez, a odnose se i na novĉane naknade trenerima u programu, izbornicima i 

drugim struĉnim osobama koje sudjeluju u pripremama i natjecanjima nacionalnog sportskog 

saveza. Nakon dulje rasprave u kojoj su aktivno sudjelovali svi prisutni ĉlanovi Izvršnog 

odbora donesena je jednoglasna odluka 

 

unutar petnaest (15) dana od odrţavanja sjednice Izvršnog odbora izbornici 

M.Milanović-Litre i Ĉ.Vukelić, treneri u programu HOO-a, duţni su u ured Saveza dati 

svoju pisanu suglasnost, ovjerenu kod Javnog biljeţnika, o raspodjeli njihovih 
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novĉanih sredstava iz HOO-a, a koja stignu na raĉun HBS-a, na ĉetiri jednaka dijela, 

tj.na raĉune izbornika M.Celije, A.Jurjevića, M.Milanovića-Litre i Ĉ.Vukelića. 

 

 

AD 3- Mediteranske igre 

 

Glavna tajnica izvijestila je ĉlanove Izvršnog odbora o projektu Mediteranske igre  koje će 

se ove godine odrţati u Turskoj, Mersin od 20. – 30. lipnja 2013. Hrvatski boćarski savez 

temeljem kriterija HOO-a i propozicija organizatora MI-a u Tursku šalje I.Vlahek, D.Kolobarić, 

L.Brnića, M.Celiju i M.Milanovića-Litru koji je ujedno i koordinator HBS-a za MI. HOO 

financijski pokriva troškove ovog projekta.  

 

AD 4- Izbor najboljih igraĉa i igraĉica 

 

Nakon kratke diskusije donesena je jednoglasna odluka 

 

komisija za izbor najboljeg igraĉa/igraĉice u sastavu: R.Ţiţić, predsjednik, K.Troskot, 

Ĉ.Vukelić, D.Beaković i D.Putica, duţna je do sljedeće sjednice Izvršnog odbora, a 

temeljem Pravilnika za izbor najboljeg igraĉa/igraĉice, nominirati po kategorijama 

najbolje igraĉe i igraĉice za 2011. i 2012. godinu. Priznanja najboljima bit će uruĉena 

na sjednici Skupštine. 

 

AD 5 – Sjednica Skupštine HBS-a 

 

Predsjednik je u izvijestio ĉlanove Izvršnog odbora da će se sjednica Skupštine, a koja će 

radi uštede na troškovima odrţavanja sjednica, biti izvještajno-izborna odrţati 13.travnja 

2013. u Zagrebu s poĉetkom u 10 sati. 

Predsjednik je takoĊer najavio svoju kandidaturu za treći mandat predsjednika HBS-a i da 

će u za to predviĊenom roku predstaviti svoj plan i program. 

U kratkoj raspravi u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi donesena je sljedeća odluka 

 

Ţupanijski savezi duţni su najkasnije do 10.oţujka 2013. dostaviti u ured Saveza 

imena i prezimena delegata u novom mandatu, Rješenje Ureda drţavne 

uprave/zapisnik sa Skupštine ţupanijskog saveza, broj klubova ĉlanica u ţupanijskom 

savezu. 

 

AD 6 – Razno:  

                            a) Zbor sudaca – Disciplinska prijava 

 

Ured saveza zaprimio je za sjednicu Izvršnog odbora dopis predsjednika Zbora sudaca HBS-

a: 

PREDMET: Disciplinska prijava 
Ovim putem podnosim disciplinsku prijavu protiv igrača BK Metković Ivice Krstičevića radi 
uznemiravanja, vrijeđanja i prijetnji službene osobe HBS-a. 
Kronologija događanja: 
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G-din Ivica Krstičević nazvao me je u Nedjelju 27.01.2013. u večernjim satima vračajući se iz Poreča 
s susreta I HBL-e protiv Istre iz Poreča tražeći objašnjenje zašto sam ja stavio njegovo ime i 
prezime na spisak igrača koji prestupaju. Isto tako pitao me je da li sam ja tu informaciju stavio 
negdje na facebook. Odgovorio sam mu da ja nisam stavljao nigdje nikakve informacije na facebook 
jer nisam član te društvene mreže. Isto tako skrenuo sam mu pažnju da njegovo ime nije nigdje 
navedeno kao igrača koji prestupa već je on zajedno s ostalih 11 igrača na spisku igrača koji su od 
strane velikog broja sudaca I HBL iz raznih županija prepoznati kao igrači s krajnje sumnjivim 
korakom te se tim dopisom skreće pažnja sucima da obrate posebnu pažnju na te a i sve ostale 
igrače koji izbijaju i valjaju sumnjivim korakom (dopis u prilogu). Isto tako naglasio sam mu da je 
taj dopis službeni dokument ZS HBS-a upućen prvenstveno sucima (u skladu s odlukama skupštine 
ZS HBS) i klubovima I HBL na znanje putem ureda HBS-a. Međutim on je i dalje inzistirao na 
činjenici da je namjera Sudačke komisije i HBS-a da se ovim putem želi izbaciti BK Metković iz IHBL 
(radi putnih troškova ostalih klubova) što je potkrijepio činjenicom da se pored njega na spisku 
nalaze i još dva igrača BK Metković (Jurašin i Dodig). Naš dijalog je završio u civiliziranom tonu 
iako je on ostao pri svojoj tezi urote HBS-a protiv BK Metkoviča. 
Nastavak je uslijedio 30.01.2013. oko 22,45 kada me je on ponovno nazvao predstavljajući se s Ivica 
Krstičević policajac 6. policijske postaje Metković (ne znam što je to trebalo značiti?????)i 
ponovno krenuo s istom pričom, navodeći da oni igraju u Subotu s BK Vargonom čiji igrači svi 
prestupaju. Prigovarao mi je zašto su delegirani suci iz Dubrovnika za taj susret. Pokušao sam mu 
odgovoriti da su to kvalitetni suci i da će susret odsuditi u skladu s propozicijama i MTP te da bude 
siguran da će kao i do sada imati pošteno suđenje. Međutim i dalje je inzistirao da on ne radi 
prestup da mu dam sliku u kojoj prestupa…. Za to vrijeme se u pozadini čula vika i galama. Kako je 
bilo kasno zamolio sam ga da ovaj razgovor završimo i da me za takve stvari ne zove u ovako kasne 
sate kada mi je veliki dio familije već na spavanju (mala djeca). Nakon nekoliko minuta uslijedio je 
njegov ponovni poziv gdje me on poziva da ja ako imam hrabrosti i poštenja dođem suditi u 
Metković. Nastavio je dalje s provociranjem („pita te Vidović da li se voliš guziti, dođi da te 
naguzimo, pozdravlja te velečasni i Dodig…“). Uvidjevši kamo to vodi rekao sam mu da me više ne 
zove i da mu se neću javljati. On mi je na to odgovorio da će me zvati svaki dan i da mu se ja kao 
službena osoba HBS-a moram javiti. Prekinuo sam nakon toga razgovor. Nakon toga uslijedila je 
prava tortura s raznih brojeva mobitela i ukupno 22 poziva na koje se jedno vrijeme nisam javljao 
jer sam mobitel na pola sata ugasio. Kako imam bolesne roditelje morao sam nakon nekog 
vremena upaliti mobitel tako da je to maltretiranje i pozivanje na koje se nisam javljao trajalo do 
00,30 sati. 
S obzirom da se radi o ekipi i igraču koji je sklon takvom ponašanju (u prilogu prijava ekipe BK 
Sokol sa događanja s susreta 4. kola I HBL BK Metković – BK Sokol odigranog u Metkoviću 
04.11.2012.) molim Vas da kao vrhovno tijelo HBS-a poduzmete određene mjere kojima ćete 
ukazati pojedincima i kolektivima da takvo ponašanje i postupanje nećete tolerirati ni pod koju 
cijenu. 
Predsjednik ZS HBS-a 
Denis Peršić s.r.       

 

Nakon kratke rasprave donesena je jednoglasna odluka   

 

prijava Predsjednika Zbora sudaca protiv Ivice Krstiĉevića igraĉa BK Metković 

upućuje se Disciplinskom sucu HBS-a, a predsjedniku BK Metković ured Saveza uputit 

će dopis i izreći stav Izvršnog odbora o nultoj toleranciji na nekulturno, agresivno i po 

bilo kojoj osnovi diskriminirajuće ponašanje pojedinaca/igraĉa/duţnosnika klubova 

ĉlanica Hrvatskog boćarskog saveza.                
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                  b) Pravilnici HBS-a – Facebook 

 

Unatoĉ odluci sa III.sjednice Izvršnog odbora da se do ove sjednice moraju pripremiti 

prijedlozi Pravilnika o registraciji igraĉa i boćarskih udruga, Pravilnik o naknadama za prijelaz 

igraĉa i Pravilnik o reprezentaciji  isto nije dovršeno, nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi 

ĉlanovi donesena je odluka 

 

Zaduţuje se D.Putica da za sljedeću sjednicu Izvršnog odbora pripremi konaĉan 

prijedlog za Skupštinu Pravilnika o naknadama za prijelaz igraĉa i Pravilnika o 

registraciji igraĉa i boćarskih udruga, te da ih proslijedi na uvid ĉlanovima Izvršnog 

odbora. 

 

Glavna tajnica zaduţuje se da svim ĉlanovima Izvršnog odbora proslijedi konaĉan 

prijedlog za Skupštinu Pravilnika o reprezentaciji. 

 

D.Putica izvijestio je ĉlanove o neprimjerenoj komunikaciji reprezentativaca Hrvtskog 

boćarskog saveza, inaĉe igraĉa BK Zrinjevac, na društvenoj mreţi Facebook. 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni donesena je sljedeća odluka  

 

ured Saveza uputit će BK Zrinjevac opomenu radi ponašanja njihovih igraĉa, 

reprezentativaca Hrvatskog boćarskog saveza na društvenoj mreţi jer svojom 

neprimjerenom komunikacijom nanose štetu boćanju kao sportu.  

 

                              c) Monografija 

 

Predsjednik je predloţio ĉlanovima Izvršnog odbora da u svojim bazama prenesu zamolbu 

o kupovini jednog (1) primjerka monografije Zlatna knjiga hrvatskoga boćanja po klubu. 

Budući da je knjiga tiskana povodom obiljeţavanja 60 godina nacionalnog saveza i u njoj se 

nalaze vrijedni podaci, imena, fotografije i rezultati koji svjedoĉe o povijesti i sadašnjosti 

boćanja na cijelom teritoriju Republike Hrvatske bila bi šteta da knjiga ne doĊe do krajnjih 

ĉitatelja/boćara. U kraćoj raspravi u kojoj su sudjelovali svi klubovi donesena je jednoglasna 

odluka 

 

ured Saveza uputit će cirkularno pismo svim ţupanijskim savezima sa ponudom 

Monografije po cijeni od 100 kuna i zamolbom da ista ponuda bude proslijeĊena svim 

klubovima. 

 

                              d)Privremeno financijsko izvješće 

 

Glavna tajnica izvijestila je ĉlanove da je godišnje financijsko izviješće u izradi i da u ovom 

trenutku moţe dati tek privremeno stanje financija u Savezu: 



 

I. sjednica Izvršnog odbora od 2.2.2013. Stranica 8 
 

poĉetno stanje prihoda 53.243,13 kn, prihodi u 2012. iznose 1.404.434,58 kn minus troškovi 

koji iznose 1.422.146,05 kn, a u tim troškovima su troškovi prethodne godine u iznosu od 

69.426,91 kn 

Glavna tajnica je predloţila da klubova HBliga, znaĉi 70 klubova, godišnju klupsku ĉlanarinu 

uplaćuju izravno na raĉun HBS-a. Nakon dulje rasprave prijedlog nije usvojen. 

Glavna tajnica izvijestila je ĉlanove da će se tijekom oţujka odrţati sastanak sa svim 

tajnicima ţupanijskih saveza i da će izmeĊu ostalo biti razgovora o juniorskoj ligi što je 

obveza po zakljuĉcima sa III.sjednice. 

 

                              e) FIB – Festino 

 

A.Anzur, dopredsjednik FIB-e upoznao je ĉlanove Izvršnog odbora sa prestojećim 

aktivnostima FIB-e, sjednica Sportske komisije (17.veljaĉe) i sjednica Izvršnog odbora 

(10.oţujka), zatraţio je mišljenje HBS-a u vezi nastupa u 2013.godini na Svjetskim igrama 

neolimpijskih sportova, na Mediteranskim igrama, SP-ima, EP-u i meĊunarodnim turnirima. 

TakoĊer je zatraţio mišljenje u vezi sudjelovanja naših meĊunarodnih sudaca i voditelja 

natjecanja. Prema zakljuĉcima IO-a FIB-e (5.2.2012. i 19.9.2012.) predviĊa se povećanje 

natjecanja za ţene i mlade do 14 i do 18 godina. 

Predsjednik je izvijestio ĉlanove Izvršnog odbora i g.Anzura o sastanku sa predsjednikom 

Balinarske zveze Slovenije, g.Kofolom i suradnicima u Otoĉcu (SLO) gdje je izmeĊu ostalog 

dogovoreno sljedeće: Dva mjesta za ţene koja po plasmanu  BS Slovenije ima za nastup na 

Svjetskim neolimpijskim igrama u Caliu (Kolumbija) od 25. srpnja do 4. kolovoza 2013. god., 

BS Slovenije zbog financijske situacije neće koristiti. Naime, BS Slovenije svoje igraĉice 

neće slati na te igre, nego svoja mjesta ustupa HBS-u, koji ima osigurana sredstva za taj 

nastup. Od Izvršnog odbora FIB-e molimo za razumijevanje ovog sporazuma te da  se 

ukljuĉe igraĉice iz Hrvatske, a nakon pozivnice iz FIB-e išli bismo na pregovore s HOO-om. 

A.Anzur je potvrdio da će taj prijedlog HBS-a prenijeti ĉlanovima IO-a FIB-e. 

Nakon rasprave o gore navedenim temama u kojoj su sudjelovali svi prisutni donesena je 

sljedeća odluka 

 

meĊunarodni suci HBS-a u 2013.godini moraju biti prisutni na svjetskim i europskim 

prvenstvima i svim vaţnijim meĊunarodnim natjecanjima . 

Rasprava o Festinu odgaĊa se do daljnjega zbog trenutne financijske situacije. 

Sjednica je zapoĉela s radom u 10 sati, a završila u 14 sati. 

 



 

I. sjednica Izvršnog odbora od 2.2.2013. Stranica 9 
 

 


